



Кузнецова И. В.

Kuznetsova I. V.

Информационная система содействия трудоустройству выпускников СПО ProfiJump — «профессиональный прыжок»

Information System for Promoting Employment of Secondary Vocational Education Graduates Profijump — “Professional Jump”

В статье раскрываются актуальность создания, назначение, цели и задачи, состав, интересы и возможности информационной системы содействия трудоустройству выпускников профессиональных образовательных организаций региона «ProfiJump — «профессиональный прыжок» для ее ключевых участников — выпускников СПО и работодателей, рассматриваются условия обеспечения эффективности функционирования, ключевые результаты системы.

The article is focused on the relevance of development, purpose, goals and objectives, composition, interests and capabilities of the information system for promoting employment of graduates of vocational educational institutions in the region “ProfiJump – “professional jump” for its key participants – graduates of secondary vocational education and employers; conditions for ensuring the functional efficiency, key system results are considered.

Ключевые слова: готовность к вступлению на рынок труда; информационная система содействия трудоустройству; карьерное резюме; партнерство образования и рынка труда.

Key words: readiness to enter the labor market; information system for promoting employment; career resume; partnership of education and the labor market.